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Protokół nr 13 
z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

z dnia 27 listopada 2020 r. 
 

 

W dniu 27 listopada 2021r. odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji wraz z Komisją Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej. Posiedzenie 

odbyło się w formie zdalnej.  

 

Nieobecni członkowie Komisji: Karolina Wołosowska 

 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Remigiusz Kwieciński. 

Temat posiedzenia: opiniowanie projektu budżetu gminy na 2021 rok. 

 

Radny K. Kardasiński - wniosek o umieszczenie w budżecie projektu Pump Trucks (tor do 

jazdy rowerowej) w Rusocinie. Finansowanie: koszt 20.000. Połowa kosztów 10.000 

pochodziłaby z funduszu sołeckiego Rusocina, pozostałe 10.000 ze środków na utrzymanie 

boisk.  

Radny A. Chmielewski - zadał pytanie, czy odrzucenie zmiany wysokości podatków 

lokalnych będzie skutkowało zmniejszeniem planowanego budżetu gminy. Skarbnik M. Lica 

odpowiedziała, iż kwota ta nie znajdowała się w projekcie budżetu gmina na 2021, zatem nie 

będzie konieczności modyfikacji projektu.  

Radna W. Chmielowiec - pytanie o program szepień na grypę. Odpowiedź p. wójt: programu 

w roku 2020 nie zrealizujemy z powodu braku szczepionek.  

Radny R. Kwieciński - pytanie o Dział 600 2910 - czego dotyczył zwrot płaności ok. 70.000 

zł. Odpowiedź p. skarbnik: jest to kwota związana z aktualizacją kosztów komunikacji, na 

podstawie umowy z miastem Pruszcz Gdański.  

Radny R. Kwieciński - zadał pytanie o planowaną kwotę przeznaczoną na projekt Mevo. P. 

wójt odpowiedziała, iż przybliżone kwoty pojawią się w terminie późniejszym w aktualizacji 

budżetu. Umowa o przystąpieniu będzie procedowana także przez radę gminy.  

Radny K. Kardasiński - rozpoczął rozmowę o liczbie rowerów w systemie Mevo.  

Radna M. Rynkowska - zadała pytanie o przebieg planowanego połączenia Borkowa z 

Kowalami (przez drogę Sadową). Wójt M. Kołodziejczak udzieliła odpowiedzi.  

1. Wnioski do projektu budżetu 2021:  

Radny K. Kardasiński - wniosek o umieszczenie w budżecie projektu Pump Trucks 

(tor do jazdy rowerowej) w Rusocinie. Finansowanie: koszt 20.000. Połowa kosztów 

10.000 pochodziłaby z funduszu sołeckiego Rusocina, pozostałe 10.000 ze środków 

na utrzymanie boisk w budżecie ośrodka sportu.  

Głosowanie członków Komisji Oświaty: decyzja za  

Głosowanie członków KSWiP: decyzja za 5 , wstrzymał się 1 głos 

2. Radna M. Rynkowska - wniosek o usunięcie z budżetu na 2021 rok pozycji Park 700-

lecia w Straszynie.  

Głosowanie członków Komisji Oświaty: decyzja przeciw  

Głosowanie członków KSWiP: decyzja przeciw  1 Za; 3 Przeciw; 2 Wstrzym.   

3. Radna M. Rynkowska - wniosek o umieszczenie w budżecie budowy ulicy Bocznej w 

Łęgowie ze środków zaoszczędzonych z parku w Straszynie.  

W związku z wynikami głosowania nt usunięcia parku w Straszynie, wniosek 

bezzasadny, nie był głosowany.  



4. Radna W. Chmielowiec - wniosek o zmianę kwoty dotacji dla instytucji Zespół Pieśni 

i Tańca Gminy Pruszcz Gdański "Jagódki" z 180 tys na 90 tys zł.  

Radna uzasadniała proponowaną zmianę optymalizacją kosztów, m.in. brakiem 

składek od uczestników zajęć, brakiem pozyskiwania środków zewnętrznych, małą 

intensywnością prac (przywołany został przykład zespołu z Kartuz, który występuje 

przynajmniej 100 razy w roku).  

Radna wysunęła propozycję przekształcenia instytucji w stowarzyszenie, co miałoby 

nastąpić po połowie roku.  

Radny A. Chmielewski zaproponował omawiać poruszone kwestie w terminach 

późniejszych, lecz nie modyfikować proponowanego budżetu, by nie zaburzać 

funkcjonowania instytucji.  Wniosek został wycofany przez wnioskodawcę. 

 

5. Wniosek o zdjęcie z budżetu projektu ul. Sadowej w Borkowie i dokończeniue ul. 

Bzowej w Borkowej.  

Głosowanie KSWiP   za3   przeciw 0  wstrz 3 (brak większości, wniosek nie przyjęty) 

 

 

Podpisy członków Komisji: 

 

• Remigiusz Kwieciński 

• Monika Rynkowska 

• Karol Kardasiński 

• Anna Szyska 

• Szymon Benedyk 

• Magdalena Migowska 

• Karolina Wołosowska – nieobecna  

 

 

 

 


